
  

 
Norske Harehundklubbers Forbund  

  

Referat fra styremøte 18. februar 2025 

Til stede: Arild Nygård, Gunleik Hauge, Kenneth Holdnes Johnsen, Thomas Kristiansen, Thor Ola 
Svinsås og Eva Jeanett Hunstad – sekretær. 

Fraværende: Nina Winsnes. 

Sak 01.2025 Fysisk møte 21-22 mars 
Forberedelse av RS møte 27. april, og sammenstilling av RS dokumenter for utsendelse. 
 
Sak 03.2025 Pågående prosjekter -prosjekt regnskap 
 

1. Eksteriør dommerkonferanse 15. og 16. mars 2025 
2. Fagsystem dunker 
3. Harehund avl  og helse Norden 
 
1.  Opprinnelig budsjettert med 220 000,-, i mai 2024, revidert budsjett 2025 er i 
overkant av 100 000,-  avviket skyldes i hovedsak redusert antall døgn med 
helpensjon og økt tilskudd fra NKK. 
2. Fagsystem dunker, presenter prosjekt og legger frem prosjekt regnskap for 2025 
og 26 til RS 27. april 2025 
3.   Prosjekt plan med budsjett for 2025 og 26 presenteres på RS 27.april 2025 styret 
utarbeider dette sammen med prosjektleder. 

 
Sak 07.2025 Orienteringssaker 
 
Sak 08.2025 Fordeling av dommermidler 2024, mottatt fra NKK. 
Vedlikehold av dommergjerningen og ny utdanning av dommere i klubbene er en viktig og helt 
nødvendig aktivitet. For klubbene er dette ofte heftet med kostnader. Dette er kostnader som 
NHKF hvert år søker om å få dekket inn deler av gjennom tilskudd fra NKK. 
For å få gjort en fordeling av tildelte midler trenger NHKF en oversikt over klubbenes kostnader 
tilknyttet opplæringen. 
Styret har fått tilbakemelding fra omtrent halvparten av klubbene /ringer innen søknadsfristens 
utløp 1. oktober 2024.  
Tilbakemelding for ny utdannede dommere i 2024, her var fristen satt til 16 februar. 
NB! Det utbetales opplæringsmidler i det året aspiranten er ferdig utdannet og blir registrert som 
dommer i NKKs register. 
 

Vedtak: 

Vi sender ut en ny påminnelse med svarfrist 1. mars, midlene vil da bli fordelt etter det 
grunnlaget som er innmeldt pr. denne dato. 



Sak 09.2025 Dommerkompendium drever 
Svenskene har oppdatert sitt rasekompendium fra 2016 og det norske kompendiet bygger på 
dette.  

Vedtak:  
Styret ber avlsrådet for drever om å oppdatere den norske utgaven slik at disse kompendiene 
harmonerer med hverandre.  
 

Sak 10.2025 NM arrangementene 2025 
Det ble søkte om kongepokal til NM arrangementene i 2025 for småhund og støver. NHKF har 
mottatt fått tilbakemelding fra NKK om at kongepokalen for 2025  er tildelt Telemark 
Harehundklubb og NM støver. 

 
Sak 11.2025 Tildelte dommermidler fra NKK 2025 
NHKF er tildelt dommermidler for 2025. En stor del av midlene er tiltenkt opplæring knyttet til 
regelendringene som er planlagt i 2025. 
 
Sak 12.2025 Forberedelse av sak til RS 
NKK har rådet NHKF til å opprette et konfliktråd/utvalg, dette for å styrke prinsippet om at saker 
skal forsøkes løst på lavest mulig nivå. som er gjeldene interne konflikter. Utvalget skal bestå av 
minst 3 personer. 
Vedtak: 
NHKF forbereder sak til RS møtet 
 
Sak 02.2024 Vedtektsendringer klubber/ringer 
Oppdatering 
Mye har vært oppdatert med følgefeil gjennom flere år. Styret har rettet opp og sendt ut ny lovmal 
til klubbene som er ihht NHKFs og NKKs krav til lovmal for klubber. Lovmalen skal vedtas på 
klubbenes årsmøter. 
Ringene vil få tilsendt sin lovmal ila uke 09. 
 
Sak 09.2024 Tekniske arrangører til NM småhund 2027 
Oppdatering 
Kommet inn søknad fra Vestfold, mottatt 27 januar.. 
Vedtak: 
NM småhund 2027 tildeles Vestfold Harehundklubb. 
 
Sak 17.2024 Hovedsponsor NHKF 
Oppdatering 
Thomas kontakter Natlink for et  teams møte hvor Thomas og Arild stiller fra NHKF, formålet er å 
avklare videre samarbeid i 2025 og evt. forlengelse av samarbeidsavtalen. 
 
Sak 2024 Ferdigstillelse av reviderte jaktprøveregler 
Oppdatering 
Vi har store utfordringer med å nå frem i NKK med våre endringer av regelverket. Dette skyldes 
manglende saksbehandling  og liten vilje til å forstå hva som ligger i innmeldte forslag mht. 
utviklingstid og kostnader. Lovnader om møter og tilbakemeldinger blir ikke blir ikke fulgt opp. 



Arild har i ettertid hatt ett møte med JD representanter ang denne problemsstillingen og saken er 
meldt inn til HS som informasjonssak. Saken er fra vår side meldt til NKK ihht vedtatte 
søknadsrutiner om endringer, vedtak er gjort i NKKs jakthundkomite og HS, vi står inne på 
prioriteringslister som ikke blir fulgt, og vi opplever trenering og liten vilje til å bidra med 
konstruktive løsninger/prioriteringer fra NKK sin side. Det er flere klubber som venter på endring 
av regelverk, Arild purrer på NKK igjen.  

Sak 23.2024 Ny avlsrådskontakt 
Oppdatering 

Det har ikke lykkes å finne kandidat til dette vervet, inntil ny avlsrådskontakt er på plass er det 
styret ved leder som er fungerende avlsrådskontakt. 

 
Sak 52.2022 Avlsråd finskstøver 
Oppdatering 
Ingen endring, saken ligger hos avlsrådet. 

 
Eva Jeanett Hunstad  
Sekretær NHKF 
Referent  

 

Neste styremøte 21-22 mars, Gardermoen 


